
Protokół Nr LVIII/2022
z LVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 25 sierpnia 2022 roku

w sali kinowej Łowickiego Ośrodka Kultury w Łowiczu ul. Podrzeczna 20.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 10.00, a została zakończona o godzinie 15.08.
 

Ustawowa liczba Radnych - 18
Obecnych na Sesji               - 21

Porządek obrad przed zmianami:
1. Otwarcie obrad LVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z LVII Sesji Rady Miejskiej.
4. Informacja o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o.
5. Informacja Burmistrza na temat inwestycji pn. „Budowa wiaduktu i dróg dojazdowych

ze szczególnym  uwzględnieniem  kosztów,  zapisów  umowy  i  terminów  z niej
wynikających”. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności
nieruchomości położonej w Łowiczu, obręb 0005- Kostka.

7. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Gminy Miasto Łowicz na lata 2022-2033.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2022 rok.
9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  emisji  obligacji  oraz  określenia  zasad  ich

zbywania, nabywania i wykupu. 
10. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  długoterminowej

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi.
11. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru

godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów
pedagogicznych,  doradców  zawodowych  zatrudnionych  w  szkołach  i  przedszkolach,
prowadzonych przez Gminę Miasto Łowicz.

12. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  średniej  ceny  jednostki  paliwa
w Gminie Miasto Łowicz na rok szkolny 2022/2023.

13. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  utworzenia  w  mieście  jednostek
pomocniczych- osiedli, ustalenia siedzib ich zarządów i uchwalenia ich statutów.

14. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  dyrektora  Przedszkola  nr  2
„Pod Tęczą”  w  Łowiczu  od  obowiązku  realizacji  tygodniowego  obowiązkowego
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola nr 5 „Jaś
i Małgosia” w Łowiczu od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru
godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.
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16. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  dyrektora  Przedszkola  nr  7
„Wiosenka” w Łowiczu od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru
godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.

17. Interpelacje i zapytania.
18. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
19. Sprawy różne - dyskusja.
20. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
21. Zakończenie obrad LVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Porządek obrad po zmianach:
1. Otwarcie obrad LVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z LVII Sesji Rady Miejskiej.
4. Informacja o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o.
5. Informacja Burmistrza na temat inwestycji pn. „Budowa wiaduktu i dróg dojazdowych

ze szczególnym  uwzględnieniem  kosztów,  zapisów  umowy  i  terminów  z  niej
wynikających”. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności
nieruchomości położonej w Łowiczu, obręb 0005- Kostka.

7. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Gminy Miasto Łowicz na lata 2022-2033 z autopoprawką.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2022 rok
z autopoprawką.

9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  długoterminowej
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi.

10. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru
godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów
pedagogicznych,  doradców  zawodowych  zatrudnionych  w  szkołach  i  przedszkolach,
prowadzonych przez Gminę Miasto Łowicz.

11. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  średniej  ceny  jednostki  paliwa
w Gminie Miasto Łowicz na rok szkolny 2022/2023.

12. Rozpatrzenie  w  sprawie  utworzenia  w  mieście  jednostek  pomocniczych-  osiedli,
ustalenia siedzib ich zarządów i uchwalenia ich statutów

13. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  dyrektora  Przedszkola  nr  2
„Pod Tęczą”  w  Łowiczu  od  obowiązku  realizacji  tygodniowego  obowiązkowego
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola nr 5 „Jaś
i Małgosia” w Łowiczu od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru
godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.

15. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  dyrektora  Przedszkola  nr  7
„Wiosenka” w Łowiczu od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru
godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.

16. Interpelacje i zapytania.
17. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
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18. Sprawy różne - dyskusja.
19. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
20. Zakończenie obrad LVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad.1 
Otwarcia  obrad  LVIII  Sesji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  dokonał  Przewodniczący  Rady
Miejskiej Jacek Wiśniewski powitał Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego,
Zastępcę  Burmistrza  Pana  Bogusława  Bończaka,  Prezesa  Zarządu  Zakładu  Energetyki
Cieplnej  Roberta  Florczaka,  Prezesa  Łowickiej  Spółdzielni  Mieszkaniowej  Mariusza
Siewierę, Sekretarza Miasta Panią Marię Więckowską, Naczelników Wydziału, Dyrektorów
jednostek organizacyjnych miasta pracowników Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów,
przedstawicieli stowarzyszeń i organizacji pozarządowych.

Ad. 2.
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził, że proponowany porządek
obrad LVIII Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  poinformował,  że  wpłynęły  pisma
Burmistrza Miasta Łowicza o zdjęcie z porządku obrad projektów uchwał:

 w sprawie utworzenia w mieście jednostek pomocniczych- osiedli,  ustalenia siedzib
ich zarządów i uchwalenia ich statutów,

 w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu,
oraz o wprowadzenie do porządku obrad autopoprawek do projektów uchwał:

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 
2022-2033,

 w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2022 rok.
(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie zmiany porządku obrad polegającej na zdjęciu z porządku obrad
punktu  "Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  utworzenia  w  mieście  jednostek
pomocniczych- osiedli, ustalenia siedzib ich zarządów i uchwalenia ich statutów".

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik „wstrzymał się” od głosu.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki „wstrzymał się” od głosu.
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu.
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12. Radny Józef Szczepanik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek „wstrzymała się” od głosu.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa „wstrzymał się” od głosu.
20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

9 „za”, 0 „przeciw”, 7 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski ogłosił przerwę.
Przerwa od 10:04 do 10:05.

Po przerwie

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że porządek obrad nie został
zmieniony bezwzględną większością głosów.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie zmianę porządku obrad polegającej na zdjęciu z porządku obrad
punktu "Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich
zbywania, nabywania i wykupu".

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
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19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  porządek  obrad  został  zmieniony
bezwzględną większością głosów.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie zmiany porządku obrad polegającej na wprowadzeniu do porządku
obrad  autopoprawki  do  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2022-2033.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
13. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.
18. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

11 „za”, 0 „przeciw”, 6 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  porządek  obrad  został  zmieniony
bezwzględną większością głosów.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie zmiany porządku obrad polegającej na wprowadzeniu do porządku
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obrad autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2022
rok.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
13. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

12 „za”, 0 „przeciw”, 5 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  porządek  obrad  został  zmieniony
bezwzględną większością głosów.

Ad. 3 
Protokół z LVII Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 
Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół zostaje
przyjęty bez zmian. 

Ad. 4 
Informacja o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o.  - przedstawił Pan
Robert Florczak Prezes Zarządu Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o. o.. 

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  wzięli  udział:  Radny  Krzysztof  Janicki,  Radny  Robert  Wójcik,  Radny  Lech
Aniszewski, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Pan Robert Florczak Prezes
Zarządu Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o. o., Pani Joanna Mika Skarbnik Miasta.
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Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  przyjęła
Informację o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o..

Ad. 5
Informacja Burmistrza na temat inwestycji pn. „Budowa wiaduktu i dróg dojazdowych
ze szczególnym  uwzględnieniem  kosztów,  zapisów  umowy  i  terminów  z niej
wynikających - przedstawił Pan Grzegorz Pełka Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji  wzięli  udział:  Radny  Robert  Wójcik,  Pan  Witold  Kołaczek  –  Przedsiębiorca
Łowicki, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Radna Zofia Kroc, Radny Paweł
Pięta, Pan Grzegorz Pełka Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  Rada  przyjęła
Informację Burmistrza na temat inwestycji pn. „Budowa wiaduktu i dróg dojazdowych
ze szczególnym  uwzględnieniem  kosztów,  zapisów  umowy  i  terminów  z niej
wynikających.

Ad. 6
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności
nieruchomości położonej w Łowiczu, obręb 0005- Kostka – przedstawiła Pani Agnieszka
Karczewska  Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Gruntami,  Planowania  Przestrzennego
i Rolnictwa.

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  wzięli  udział:  Radny  Robert  Wójcik,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek
Wiśniewski, Pani  Agnieszka  Karczewska  Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Gruntami
Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny
Michał Terenowicz. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie
prawa własności nieruchomości położonej w Łowiczu, obręb 0005- Kostka.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
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3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

17 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr LVIII/436/2022

Ad. 7
Projekt uchwały w sprawie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto
Łowicz  na lata  2022-2033 z  autopoprawką -  przedstawiła  Pani  Joanna Mika  Skarbnik
Miasta.

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radny Lech Aniszewski,  Przewodniczący
Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Radna Zofia Wielemborek,  Pani Joanna Mika Skarbnik
Miasta, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił Przewodniczący Komisji Lech Aniszewski.
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały  w sprawie  zmian  do  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2022- 2033 z autopoprawką.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
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3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 
8. Radna Zofia Kroc :głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik nie brał udziału w głosowaniu. 
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

13 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że Rada Miejska podjęła
większością głosów:

Uchwałę  Nr LVIII/437/2022

Ad. 8 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2022 rok
z autopoprawką – przedstawiła Pani Joanna Mika Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Pan Bogusław Bończak Zastępca Burmistrza
Miasta Łowicza, Pan Janusz Michalak Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych.

Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów–  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny  Lech
Aniszewski.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na
2022 rok z autopoprawką. 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
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3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 
8. Radna Zofia Kroc :głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Paweł Pięta „wstrzymał się” od głosu.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik nie brał udziału w głosowaniu. 
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

13 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
Uchwałę Nr LVIII/438/2022

Ad. 9
Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  długoterminowej
z Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  Łodzi  –
przedstawiła Pani Joanna Mika Skarbnik Miasta.

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów - przedstawił Przewodniczący Komisji Lech Aniszewski.
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki
długoterminowej  z Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki
Wodnej w Łodzi.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
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4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik nie brał udziału w głosowaniu.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

16 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów: 
Uchwałę Nr LVIII/439/2022

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski ogłosił przerwę.
Przerwa od 12:25 do 13:32

Po przerwie

Ad. 10
Rozpatrzenie projektu  uchwały  w  sprawie  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru
godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów
pedagogicznych,  doradców  zawodowych  zatrudnionych  w  szkołach  i  przedszkolach,
prowadzonych przez Gminę Miasto Łowicz – przedstawiła Pani Anna Urbanek Inspektor
w Wydziale Spraw Społecznych.

(stanowi załącznik)

Radni pytań i uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały w  sprawie  tygodniowego  obowiązkowego
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wymiaru  godzin  zajęć  pedagogów,  pedagogów specjalnych,  psychologów,  logopedów,
terapeutów  pedagogicznych,  doradców  zawodowych  zatrudnionych  w  szkołach
i przedszkolach, prowadzonych przez Gminę Miasto Łowicz.

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu.
2. Radny Marek Boroski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 
Uchwałę Nr LVIII/440/2022

Ad. 11
Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie  określenia  średniej  ceny jednostki  paliwa
w Gminie Miasto Łowicz na rok szkolny 2022/2023  – przedstawiła Pani Anna Urbanek
Inspektor w Wydziale Spraw Społecznych.

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.
(stanowi załącznik)
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  stwierdził,  że  jest  kworum  i 
zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki
paliwa w Gminie Miasto Łowicz na rok szkolny 2022/2023.

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu.
2. Radny Marek Boroski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof  Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 
Uchwałę Nr LVIII/441/2022

Ad. 12
Projekt  uchwały  w  sprawie  utworzenia  w  mieście  jednostek  pomocniczych-  osiedli,
ustalenia  siedzib  ich  zarządów  i  uchwalenia  ich  statutów  wraz  z  ustnymi
autopoprawkami - przedstawiła Pani Maria Więckowska Sekretarz Miasta. 

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  wzięli  udział:  Radny  Michał  Zieliński,  Radny  Robert  Wójcik,  Pani  Maria
Więckowska Sekretarz Miasta, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował głosowanie projektu uchwały  w sprawie utworzenia w mieście jednostek
pomocniczych- osiedli,  ustalenia siedzib ich zarządów i uchwalenia ich statutów wraz
z ustnymi autopoprawkami.
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1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Paweł Pięta głosował „przeciw”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”.

14 „za”, 2 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady  Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
większością głosów:

U c h w a ł ę  Nr LVIII/442/2022

Ad. 13
Projekt  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  dyrektora  Przedszkola  nr  2  „Pod  Tęczą”
w Łowiczu od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć
dydaktycznych,  wychowawczych  i  opiekuńczych  –  przedstawił  Pan  Krzysztof  Kaliński
Burmistrz Miasta Łowicza. 

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział: Radny Krzysztof Janicki, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta 
Łowicza.

Opinię Komisji  Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola
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nr 2  „Pod  Tęczą”  w  Łowiczu  od  obowiązku  realizacji  tygodniowego  obowiązkowego
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
22. Radny Marek Boroski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
23. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
24. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
25. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
26. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
27. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 
28. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
29. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
30. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
31. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
32. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
33. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
34. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
35. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
36. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
37. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
38. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
39. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
40. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
41. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady  Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
jednogłośnie:

U c h w a ł ę  Nr LVIII/443/2022

Ad. 14
Projekt uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola  nr 5 „Jaś i  Małgosia”
w Łowiczu od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych -  przedstawiła Pani Joanna Mostowska
dyrektor  Zakładu  Ekonomiczno-administracyjnego  lub  Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz
Miasta Łowicza. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.

Opinię Komisji  Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
(stanowi załącznik)
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował głosowanie projektu uchwały  w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola
nr 5  „Jaś  i Małgosia”  w Łowiczu  od obowiązku  realizacji  tygodniowego  obowiązkowego
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady  Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
jednogłośnie:

U c h w a ł ę  Nr LVIII/444/2022

Ad. 15
Projekt  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  dyrektora  Przedszkola  nr  7  „Wiosenka”
w Łowiczu od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych -  przedstawiła Pani Joanna Mostowska
dyrektor  Zakładu  Ekonomiczno-administracyjnego  lub  Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz
Miasta Łowicza. 

(stanowi załącznik)

Radni pytań, uwag nie zgłosili.
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Opinię Komisji  Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski stwierdził,  że  jest  kworum
i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Przedszkola
nr 7  „Wiosenka”  w  Łowiczu  od  obowiązku  realizacji  tygodniowego  obowiązkowego
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
6. Radny Krzysztof Janicki „wstrzymał się” od głosu. 
7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 
8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
10. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
17. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
20. Radny Michał Zieliński głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

16 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady  Miejskiej  Jacek Wiśniewski stwierdził,  że  Rada Miejska podjęła
większością głosów:

U c h w a ł ę  Nr LVIII/445/2022

Ad. 16
Interpelacje i  zapytania.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  na  złożone  interpelacje  i  zapytania
odpowiedzi udzielono.
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Radny  Lech  Aniszewski złożył  interpelację  w  imieniu  Klubu  Radnych  „Łowickie.pl”
w sprawie poprawienia płynności ruchu drogowego w obrębie skrzyżowania ulic Władysława
Broniewskiego i Generała Władysława Sikorskiego.

(stanowi załącznik)

Ad. 17
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami - przedstawił Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta

(stanowi załącznik)

W dyskusji wzięli udział:  Radny Robert Wójcik, Radny Lech Aniszewski, Radny Michał
Zieliński, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta, Pan Grzegorz Pełka Naczelnik Wydziału
Inwestycji i Remontów, Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  stwierdził,  że Rada Miejska przyjęła
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.

Ad. 18
Sprawy różne. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  -  przedstawił  pisma  jakie  zostały
skierowane do Rady Miejskiej w Łowiczu:

1. Pismo o przyznanie prawa do lokalu komunalnego (sprawa była omawiana na Komisji
Mieszkaniowej i Socjalnej – stanowisko Komisji w załączeniu),
2. Pismo OSP RW o pomoc w ufundowaniu jubileuszowego sztandaru z okazji 30-lecia
straży.
1. Informacja  Ministerstwa  Kultury  i  Dziedzictwa  Narodowego  o  dofinansowaniu
Collegium OO. Pijarów w ramach programu Ochrona zabytków.
2. Prośba Łowickiego towarzystwa Przyjaciół Nauk o podjęcie działań mających na celu
nadanie budowanemu wiaduktowi imienia prof. Stefana Bryły.

(stanowią załączniki)

W dyskusji  wzięli  udział:  Radny Leszek Plichta,  Radny Paweł Pięta,  Radna Zofia  Kroc,
Radny Robert Wójcik, Radny Henryk Zasępa, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz
Żaczek,  Pani  Katarzyna  Skierska-Pięta  Dyrektor  Zakładu  Gospodarki  Mieszkaniowej,
Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta,
Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych.

Ad. 19
Następna Sesja Rady Miejskiej planowana jest w dniu 29 września 2022 r. o godz. 10.00
w sali kinowej Łowickiego Ośrodka Kultury z następującym tematami:
1. Informacja o wykonaniu budżetu Miasta Łowicza za I półrocze 2022 roku. 
2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Miasto Łowicz za poprzedni

rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów ósmoklasisty.
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Jacek  Wiśniewski  -  poinformował  o  planowanych
posiedzeniach komisji:
Komisja Rewizyjna 12 września 2022 r. 10.00,
Komisja Społeczna 19 września 2022 r. godz. 14.00,
Komisja Mieszkaniowa i Socjalna 20 września 2022 r. godz. 14.00,
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta oraz Komisja Budżetu i Finansów - 21 września
2022 r. godz. 15.00.

Ad. 20
Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady LVIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Protokołowała:

Katarzyna Marczak
Inspektor

Przewodniczący Rady:

Jacek Wiśniewski
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